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W ostatnich dniach pojawia się coraz więcej zawirowań wokół

potencjalnych nowych inwestorów. W plotkach mówi się, iż Chińczycy mają

wejść w posiadanie akcji banku Unicredit. Na oficjalnej stronie Romy

pojawiło się oświadczenie ze strony prezydenta Pallotty.

 

"Mamy szczęście być zarządcami, którzy opiekują się wielką organizacją, którą jest

zainteresowanych bardzo wielu ludzi i której chcą być częścią. Naszym celem jest

realizować zawsze to, co jest najlepsze dla Romy. Nie posiadamy żadnej szczególnej

wiedzy co do chęci sprzedaży przez Unicredit ich udziałów. Więc, my, tak jak i wy,

czekamy na kolejny cykl doniesień prasowych, aby dowiedzieć się więcej".
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